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Inleiding
De resultaten van de afvalinzameling over 2019 zijn binnen. Heerde heeft opnieuw een stap gezet 
richting het doel van 100% gescheiden afvalstoffeninzameling in 2025. Over 2019 is 83% van de 
afvalstoffen gescheiden aangeboden. Maar hieruit blijkt ook meteen dat we er nog niet zijn. 

Stand van zaken 2019
Ten opzichte van 2018 is het scheidingspercentage met 2% gestegen van 81% naar 83%. Heerde 
haalt hiermee de landelijke doelstelling van 75% in 2020. In 2019 is per inwoner 91 kg restafval 
ingeleverd. Dat is een verbetering van 6 kg ten opzichte van 2018. Heerde zit hiermee onder de 
landelijke doelstelling van 100kg restafval per inwoner in 2020. Bij deze raadsinformatie vindt u de 
grondstoffenmonitor van de gemeente Heerde over het jaar 2019. In deze monitor zijn de behaalde 
resultaten over het jaar 2019 uiteengezet.

Uitdaging voor de komende jaren 
Dat is op zich goed nieuws, maar hiermee zijn we er niet. De landelijke doelstelling voor 2025 staat 
op maximaal 30 kg restafval per inwoner en een afvalscheidingspercentage van 90%. Om deze 
doelstelling te bereiken moeten nog een aantal stappen worden gezet. Uw Raad heeft in 2018 
ingestemd met een eerste stap: het invoeren van een lagere frequentie voor de inzameling van 
restafval. Dit is in juli 2019 ingevoerd. De invoering en effecten hiervan worden dit jaar 
geëvalueerd. Over de resultaten hiervan zullen we u in het najaar informeren. Hierbij wordt tevens 
een doorkijk gegeven naar eventuele vervolgstappen.

Ontwikkelingen op wereldniveau hebben de afzetmarkten voor de uit afval herwonnen grondstoffen 
onder druk gezet. De prijs voor bijvoorbeeld oud papier en karton is bijna tot nul gedaald. Dit zijn 
ontwikkelingen waar wij als Heerde, maar ook ROVA en andere (omliggende) gemeenten, geen 
invloed op hebben. Het heeft helaas wel gevolgen voor onze portemonnee. De afvalstoffenheffing is 
dit jaar omhoog gegaan en ook voor 2021 is een verhoging van de afvalstoffenheffing waarschijnlijk 
onontkoombaar om de kosten te dekken. Dit is ook eind 2019 met uw Raad gedeeld in, en 
besproken naar aanleiding van, het raadsvoorstel over de verhoging van de afvalstoffenheffing in 
het jaar 2020.

Dit levert een spanningsveld op. We vragen om inspanningen van onze inwoners om afvalstoffen te 
scheiden en aantal kilo’s restafval terug te dringen. Onder tussen zien inwoners de kosten voor de 
inzameling oplopen. Dat is lastig uit te leggen en vraagt om goede communicatie met onze 
inwoners.

Stilzitten is echter geen optie. De verwerking van restafval wordt steeds duurder en daarmee een 
grotere kostenpost. Door de hoeveelheid restafval terug te dringen, beperken we de kosten. 
Voor onze inwoners geldt dat ze zelf invloed hebben op het bedrag dat ze aan afvalstoffenheffing 
moeten betalen: door goed te scheiden, zijn ze minder kwijt. De gemiddelde afvalstoffenheffing in 
Heerde ligt op het ROVA gemiddelde van € 181,-. Landelijk ligt het bedrag op € 253,-. Onze 
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gemeente doet het wat milieuprestaties betreft beter tegen een lagere afvalstoffenheffing dan het 
landelijk gemiddelde. 

Bijlagen:
1. Data monitor 2019 gemeente Heerde;
2. Resultaten sorteeranalyse gemeente Heerde;
3. Rapportage Heerde 2019.


